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obrrd XXXI scsji Rrdy Micjlkicj Ortrzcsz6w

odbytcj r dniu 25 kwictnia 2013 rcku

Ustawowy stan Rady Mejskiej 21, obecnych na sesji l9 ndnych (90,5%).

Nieobecni usorawiedliwieni :

L Marek Czwordon
2. Zbigniew Kajser

W obradach uczestniczyli zaproszeni go6cie wedlug zal{czonych list obeqro$ci.

Porzcdek obrad
L Otwarcie i stwierdzenie prawomocnoSci obnd
2. Przedstawienie porzqdku obrad )OOC sesji Rady Miejskiej
3. wyb6r s€kretarza obrad )oo{I sesji Rady Miejskiej
4. Przyjacie protokolu )OO< sesji Fady Miej*iej
5. Informacja Przewodniczqpego Rady Miejskiej o dzialaniach podejmowanych

w okesie miqdzy sesjami
6. Informacja Burmistrza Miasta i Gmiry z realizacji zadan w poprzednim oklesi€

zwlawcza z wykonania uchwal Rady Miejskiej
7. Interpelacje i zapytania radnych
8. Zapltania i wnioski przewodnicz4cych dzielnic i sohysow
9. Spravozdanie ffnansowe Ostrzeszowskiego Centrum Kulhrry z8 rok 2012 (ff l9l2013)

10. Sprawozdade finsnsowe Biblioteki Publicznej Ilfia*a i Gminy Ostrzeszow
za rok20l2 (nr 20120131

I l. PodjQcie uchwal w sprawie:
a) regulaminu przyznawania dotacji c€lowej na dofinansowanie prrydomowych

oczyszczalni Sciek6w (ar 2ll20l3)
12. Sprawozdanie z realizacji Programu \{sp6lpracy z Organizacjami Pozarzedowymi

oraz innymi podmiotami prowadzacymi dzialalnoSc pozytku publicznego na terenie
Masta i Gminy Ostrzesdw za rok2olz

13. Oceru zasob6w pomocy @erzrt{ zarokz0lz
14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytana
15. Sprawy r6rne i informacje
16. Zakoriczenie

Do p.ktu l-!o (Xwrrcic i rtwicldzcoi. pr.womoctro{ci obnd
Radny Edward Skrzypek - Przewodniczacy Rady Mejskiej otworzyl
obrady )oo( sesji Rady Mejskiej i swierdzil, ze s€sjajest prawomocna

do obradowada i podejmowania uchwal.

Do p.ldu 2-eo Przcdstrwietrie porzldku obrtd XXXI sctii Rrdv Mieiskici
Radny Edw"rd Skrzypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil
porzadek obrad, l(t&y radri otrzymali z zaproszeniem na dzisiejve obrady.

Do p-ktu }so Wvb6r s€krctr.zr obnd XXXI scaii Rrdv Mieirkiei
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zglosil kandydaturg radnego Pawla Kloskp
na selraarza obrad dzisiejszej s€sji. Radny Pawel Kl6ska wlrazil zgodp
na kandydowanie.



Rada Miejska jednoglosnie (l 8 closow ,,2a") wybrala radnego Pawla Kl6sk9
sekretarzem obrad )OOfl sesji Rady Miejskiej .

Do p-ktu Gqo Przviccie protokoh z XXX resii Rrdv Mieiskici
Rrdry Jao Klimd( - Sels€rrrz obrad )OO( s€qii Rady Miejskiej przedstawil
wniosek o przyjgcie protokolu z )OO( sesji Rady Miejskiej.
Rada Mejska jednoglorinie (18 glosow ,,za') przyjgla qgloszony wniosek.
Wniosek stanowi zalqcznik do prookofu.

Na obrady sesji przybyl ra<hy Adam Bociqga.

Do p-liitu Sso Informrcir Przcwodniczrc€qo Ridv Micirkiei o dzirliniech
oodeimowrnvch w okresie miedzv sesiami
Radny Edward Skrzypek - Przewodriaz4cy Rady Miejskiej przedstawil
informacjg.
Informacja stanowi zdqpznik do protokolu.

Do p.lidu Gso Informrcir Burmiltrzr Mirstr i Gminv r realiacii zrd&i w poprzed-

trim okrcsic zwlNzczr z wvkooatria uchwil Ridv Mieiskiei
Mariusz Witek - Burmistrz przedstawil powyzszq infiormacjQ.
Informacja stanowi zdqcznik do protokolu

@
Radny Herryk Mackanid powraca do tematu nielegalnego skladowania
odpad6w (grua:, ziemi) na dzialkach nr ew. 152/5, 157, 410/6 polornnych
w Rogaszycach przy zjezdzie z drogi krajowej m I I w kierutku Kr6lew-
skiego. Po przeproveadz€niu przez pracownikw Urzgdu Masta i Gminy
oglgdzin omawianych daielek w dniu 28 listopada 201I mku wezwano
wlascicieli dzialek do ich uporz{dkowani4 przywroc€nia im waxtosci

Fzyrodniczej i urrytkowej oraz ogrodzenia w ostalecanym termini€ do
dnia 3l maja 2012 roku. Niest€ty wlas{ricielc poza ogodzeniem ta{mq
bialo - czerwon4 nie poczyli iadnych czynnoSci porz4{kowych.
Zapytuje jakie kolejne kroki zostanq poczytrione w celu wyegzekwowania
od wla$cicieli nieruchomoSci wykonanis decyzji Bumistrza.
Poprzez niewla6civle zagospodarowanie dzial€k zostnl zaslpany ciek wodny
i najgorzej jest przf opadach deszcan. Pomdto &ialki znajduj4 sig przy
drodze nr 1 I i s4 niechlubnq wizyt6wk4 gniny.
Radny Kazimierz Bacik 

"apytuje 
na jakim etapie jest realizacja uchwaly

Rady Miejskiej Nr )OflIV147l2Ol2 z drn 30 ietpnia 2012 roku w sprawie
wyraienia zgody na podwyzszenie kapitalu zakladowego w Eko-Regionie
sp. z o.o. z siedzib4 w Belchatowie w drodze uniesieda wkladu niepieniQz-
nego (aportu) i objqcia nowych u&id6w.
Radny Aleksand€r J6zefiak porusryl problem braku uysarczajQcej ilofci
miejsc w p.zedszkolaclL zwlaszcza dla grup latk6w, ll6re ze wzglqdu na
programowy obowiq,zek lelakowani4 nie mog4 byc dolqczone do innych
gnrp wiekowych. Widzi konieczno6i utworzenia takich gmp chocia2
w dw6ch przedszkolach grninnych.
Radny Henryk Kqiser kolejny raz zglasza koniecznodd budowy ciqgrr
pieszo-rowerowego przy drodze wojew6dzkiej N 449 l4czpego Ostrzesz6w
z Rojowem. Mieszkancy wsi Roj6w oczekujeby wladze samorzqdowe



wyst4pib do zarz4dcy drogi i poparly dotychczasowe bezskuteczne starania.
Radny podkesla" 2e nie musi to by6 sciezks wylo2ona kostk4 brukow4
wystarczy wydzielenie miejsca i wykonanie chodnika gruntowego, po

kt6rym osoby starsze, &ieci i matki z wozkami b$4 mogli bezpiecznie
doj6d do miasta.
Wojew6dzki zarzad Drog wojewodzkich powinien zdawai sobie sprawg,
ze droga ff 449 ma charakter trstlzftowy, co nsjmniel 50 o/o 

$zqE2d2a14-
cyhch pojazd6w posiada rejestracje wloolarskie lub l6dzkie.
Zdesperowani mieszkancy zapowiadaj{ organizacje protest6w w tej sprawie,
Radny Andrzej Og6rkieiwicz w nawie4niu do wypowiedzi przedm6wcy
oraz wlasnych irterpelacji daszarych na poprzednich sesjach konieczna
jest chocia2 &prawa poboaza drogi wojew6dzkiej ff 449 na odcinku
od Spoldzielni ,,Rolnik" (ul. KoSriuszki) do miejscowoiai Roj6w (po lewej

stronie).
Radny Adam Zauarla wraca do tematu chodnika Ostrzesz6w - Roj6w przy
dlodze ff,149. Poinformowd o dotychczas podjetfh dzialaniach przez
Burmistrza , takze w imieniu Rady Mejskiej - liczne wystqrienia do
WZ)W, wladz samorz4lowych wojew6dzts wielkopolskiego oraz parla-
mentarzyst6w z naszego terenu, ale brak jakiegokolwiek odzewu czy zain-
teresowania w tej sprawie.
Uwara" ze ob€cnie nie ma senlu ptz€konywaa dkogo o celowoSci oma-
wianej inwestycji, kt6rajest oczywisla dla mieszkaric6w i nie powinna
podlegac dyskusji, 8le oalezy powainie zastanowi6 sig co robid dalej by
wymusiijej rcalizacjg. Obawia siQ, te w sltuacji jawnego ignorowania
podstawowych potzeb spoleczno6ci lokalnej pozostaj4 tylko Srodki
o$aecarc.

Do p.Ltu 8-po Zrpvtdr i wnioski prz€wodni@rcvch dzielnic i soltv!6w
Iltreczyslaw M4dry - Przewodniczqpy Rady Dzieloicy ff 4 zabierajqp glos

w spBwie nowo otwartego obiektu ORLIK wyrazra obawy, i:e obiekt
znajfujqcy sie przy Gimnazjum m l b$zie uirytkowany jako boisko
szkolne i spowoduje mal4 dostgpno6d obiektu dla spol€czenstwa. Dzieci
z Dzilenicy m 4 chc4 skorzf$ae z boiska jE2d24 do Rogaszyc. Wnosi, aby
majqp na uwadze, ze ORLIK niejesl wlasnoir:iq szkoly a ma sluiryd
calemu spolerzeistwu, jasno okeSlid cele i zadania tego obiektu

Do D.ktu lso Sprrwozdrde fin|rrowc Ostrrcrzowsticro Ccnlrum Kulturv z! rok
2Ol2 ht l9DOl3\
Artur Derewiecki Dyrektor Ostrzesyowskiego Centrum Kultu y pryedstawil
Radzie powyzsze spnwozdanie onz projekt uchwaly.
Spnwozdanie wraz z projektem uchwaly bylo tematem posiedzef $alych
Komisji Rady Mejskiej i uzyskalo pozytyvrn4 opinig pod obrady sesji.

Sprawozdanie stanowi zal4pzrdk do protokolu.
Radny Jan Gora swierdzil, 2e Ost.zeszowskie Centrum Kultury dziala
bardzo prginie. Wnosi o docenig pracownikow, ktorzy ptacujq kiedy mamy

mamy wolne dni tzn. w soboty, niedziele i lwiQta poniewa, \t'tedyjest
nsjwiec€j imFez, kt6rc muszq obsluzyi.
Uchwala zostala przez RadQ podjeta jednogloSnie (19 glosow ,,2a").
Uchwala Nr X)O(V20O|2O|3 s,,arrorw.r zdacznik do protokofu.



Do pktu l(lqo Sonwozianic linansowe Biblioteki Publicznci Miasta i Gminv
@ccfi4lgI2q!2la49aqp)
Renata Nowicka - Dyrelror Biblioteki Publicrnej Miasya i Gminy
prz€dstawila powyisze sprawozdanie i projekt uchw*y.
Sprawozdanie wraz z pmjd(em uchwdy bylo teltlatern posiedzeh stdych
Komisji Rady Miejskiej i uzyskdo pozytywn{ opinig pod obrady sesji.
Sprawozdanie stanowi zalqpznik do protokolu.
Uchwala zostala prz€z Rade podje{a jednoglo6nie (19 glosow ,,za').
Uchwala Nr )OO(V2001/2013 stanowi zalqpznik do protokolu.

Do o-liitu I l-so Podiecic uchwd w rprrwic:
a) resulaminu Drzvrmwr r dotlcii celowei ns dofinatrsowNnle

@
Pawel Uscinowicz - Zasttpca Burmishza przedstswil projekt uchwaty
wraz z zalg|czrikanol.
Projekt byl szcz€olowo om6wiony na posiedzeniach salych Komisji
Rady Miejskiej i uzyskal pozytywn4 opinig pod obrady sesji.

Uchwala zostda przez Rade podjeta je.dnoglo6nie ( 1 9 glos6w ,,za-')
Uchwala Nr )oo(V200212O13 starlo'ari zdqcznik do protokolu.

Do o-ktu 12-ro Sonwozdrnic z rcdizecii Prosrrmu Wsp6lpnsv z Olranizrciami
Pozar.adorvmi ors ionvmi oodmiotami rroradzecvmi &ialahoS€
poaytk[ publi.zncso m t€rcnic Mirrtt i Gminv Oslj:zcsziw za rok 2012
Wlodzimierz Piekarczyk - Sek€tarz przedstawil powyi:sze sprawozdanie.

Sprawozdanie bylo ternatem posiedzei stdych Komisji Rady Mejskiej
i uzyskalo po4rywnq opinig pod obrady sesji.
Sprawozdanie statrowi "d{c"nik do protokofu.

Grzegorz Rycerski - Dpektor llfiejsko-Gmimego O6rodka Pomocy
Spolecznej zapoznal RadQ z powyzszym sprawozdaniem. Sprawozdanie
bylo wczegolowo om6wione na posiedzeniach stalych Komisji Rady
Miejskiej.
Sprgwozdanie stanowi zalqcznik do protokolu.

Do o-ldu l+po Odoowi€dzi trr itrterpclrcic i zapvtanir
Mariusz \ilrtek - Burmistrz odpowiadajqc na zapytania i interpelacje
poidormowal:
- po$aramy sie usunei nawiezion4ziemig i uporz4dkowad zglowony

przez ndoego Henryka Mackanii teren w mozliwie k6tkim terminie,
- uchwala Rady Miejskiej w sprawie zwigkvenia udzial w EKO-Regionie

nie jest jeszcze wykonana"
- przenaliz.rjemy sprawe lttq/orreois gnrpy 3lark6w w Przedszkolu nr 5,

Kosztem 3latk6w utwozono gmpg integracyjn4
- boisko Orlik przekazerny w zarzqdzanie Gimnazjum nr 1,

- jeste{my w stalym kontakcie z zarzldcami drog w sprawie rcmont6w
i uttz!'rnania czysto6q.

Przewodnic4cy Rady zapytal cry do przedszkoli miejskich ucz€szczajq
dzieci ze wsi.
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Mariar Grz€orek - Dfektor Zakladu Obslugi Placowek Ocwiatowych
poinformowal, ,p budynki naszych przedszkoli budowane byly ru przed-

szkota 4-oddzialowe. Po moderniazacji wszystkie przedvkola w mieScie
mamy 6-oddzialowe. Tworz4c grup€ irregracyjnq w przedszkolu ff 5

otrzymamy dotacjQ 160 tys- zl.

Do p-ktu tiqo Sprrf,ry niinc i itrformrcie
Przewodniczqpy Rady Mejskiej pr4pomnial o terminie skladania
o6wiadczei rnaj4tkowych przez radnycll kt6ry rnija 30 kwietnia br'
Zapo al &drryah zaerminami sesji do koica 2013 rolqt i tak: 29 maj8,
27 czewe," 29 sierpni\ 26 wrzffta 24 patdziemik4 28 listopada
i 30 grudnia.

Ds-Elltrl@Zglqiczesb
Przewodnicz{cy k6tko podsumowa prz€bieg obrad sesji, podzigkowal
uszystkim za udzid w obradach. i zarnkn{ obrady )OOf sesji Rady
Miejskiej.

Rada podjgla 3 uchwaly.
Rada rozpoczpla obra<ty o gortzinie l0@, a zakor[czyla o godzinie l2@.

Selaetrrz
obnd )oLXr scsj/(Ity Micirkiej

a-\'twukt'lKI6sh

Protokolowala:


